《单词百科:hostilities是什么意思?hostilities怎么发音?hostilities的解释和用法》

英语单词hostilities是什么意思?hostilities怎么读?hostilities怎么发音?美加网为您整理了hostilities的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hostilities怎么读

hostilities的读音:[h s't l t z]

hostilities的意思

1、n.战争;敌意(hostility的复数);敌对状态;战事;

hostilities的近义词

- 1、aggression n.侵略,侵略行为;攻击,进攻;
- 2、anger n.生气;愤怒;怒气;愤懑;

- 3、animosity n.憎恨,仇恨,敌意;
- 4、antagonism n.对抗,敌对;相克作用;对立;敌意;
- 5、enmity n.仇恨;敌意;敌视;敌对的状态;

hostilities的反义词

1、amity n.和睦,友好关系;

hostilities的双语例句

1. Is he really considering a renewal of hostilities at this stage?

他真的在考虑在这个阶段恢复敌对状态吗?

2. The ambassador did his utmost to prevent the outbreak of hostilities.

这位大使竭尽全力防止战事的爆发.

3. When hostilities broke out he returned to England and joined up.

战事爆发之后,他回到英格兰参军了。

4. The authorities have urged people to stock up on fuel in case hostilities break out.

当局已敦促人们储存燃料,以防战事爆发。

5. Both sides in the conflict have agreed temporarily to suspend hostilities.

冲突双方同意暂时停火.

- 6. The Convention of Peking in 1860, which ended the hostilities, provided for its outright cession.
- 一八六零年,战争结束,订立《北京条约》,九龙半岛正式割让予英国.
- 7. Mexico called for an immediate cessation of hostilities.

墨西哥要求立即停止敌对行动。

8. He would not agree to a cessation of hostilities.

他不会同意结束敌对状态。

9. Hostilities resumed after the cease-fire.

停火 过后,战事再度爆发.

10. Each had enough decorum to suspend further hostilities.

双方都还有足够的礼貌,总算暂时停止了进一步的敌对行为.

11. Hostilities ended with the conclusion of a peace treaty.

和平条约签定以后,战事随之结束.

12. All the old hostilities resurfaced when they met again.

他们再次碰面时,过去的种种敌意又都冒了出来。

w.tjqZZ.co 13. Hostilities (ie Fighting) between the two sides ceased at midnight.

双方在午夜停止敌对行动(战斗).

14. Hostilities ended when the treaty was signed.

条约签订后战争结束了.

15. Hostilities have broken out between the two countries.

两国之间爆发了战争.

以上是美加网为您整理的hostilities怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于hostilities

的用法、hostilities的释义、

hostilities的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/hostilities